

17/06/2025

**Change to the Fund « TOBAM Bitcoin Enhanced Fund »:**

We would like to inform you that TOBAM, the Management Company of TOBAM Bitcoin Enhanced Fund (the "Fund") has changed the documentation of the Fund as follows:

- Change of the investment objective and reference index: the objective is now to outperform the Bitcoin (instead of the SOFR / ESTER / SONIA / SARON).
- Addition of convertible bonds to the investment strategy.
- P shares are restricted to professional investors as described at Article L533-16 of the Monetary and Financial Code only.
- Addition of CACEIS Bank as custodian of the Bitcoin.
- Limitation of the right to exit without charges for any change of prospectus to a right to exit without fees only if the change results in an increase in fees of the unitholder's share class.
- Change of the performance fees period from January-December to June - June.
- Suppression of the carbon compensation.
- Addition of a wording regarding CACEIS's outsourcing as administrator.

These changes are not subject to the approval of the Autorité des Marchés Financiers (AMF).

These changes will enter into effect on 20/06/2025.

Fund unitholders have a period of 1 month to exit following the introduction of these changes without incurring any charges.

All the other characteristics of your Fund remain unchanged.

We remind you of the importance to read the documentation of the Fund in order to have a complete information on the costs and risks of the Fund. These documents, as well as the latest annual and semi-annual reports and the composition of the assets, are available free of charge on written request via email to [clientservice@tobam.fr](mailto:clientservice@tobam.fr), and by any means to the Management company. They are also available on the website [www.tobam.fr](http://www.tobam.fr).

17/06/2025

**Modification du Fonds « TOBAM Bitcoin Enhanced Fund »:**

Nous vous informons que TOBAM, la Société de Gestion de TOBAM Bitcoin CO2 Offset Fund (le « Fonds ») a décidé de modifier la documentation du Fonds tel qu'il suit :

- Modification de l'objectif de gestion et de l'indice de référence : l'objectif est de surpasser le Bitcoin (au lieu de SOFR/ ESTER/ SONIA / SARON).
- Addition de « convertible bonds » à la stratégie d'investissement.
- Parts P restreintes aux investisseurs professionnels tels que décrits à l'article L533-16 du Code monétaire et financier uniquement.
- Addition de CACEIS Bank comme dépositaire du Bitcoin.
- Limitation du droit de sortie sans frais pour toute modification du prospectus à un droit de sortie sans frais uniquement si la modification entraîne une augmentation des frais sur la part du porteur.
- Modification de la période de calcul des commissions de performance de janvier-décembre à juin-juin.
- Suppression de la compensation carbone.
- Ajout d'une mention concernant l'externalisation de CACEIS en tant qu'administrateur.

Ces modifications ne nécessitent pas l'accord de l'Autorité des Marchés Financiers (AMF).

Ces modifications feront effet le 20/06/2025.

Les porteurs de Fonds disposent d'un délai d'un mois pour sortir sans frais après l'introduction de la modification.

Toutes les autres caractéristiques de ce Fonds resteront inchangées.

Nous vous rappelons qu'il est important de prendre connaissance de la documentation du Fonds pour avoir une information complète sur les coûts et risques du Fonds. Ces documents, ainsi que les derniers rapports annuels et périodiques et la composition des actifs, sont disponibles gratuitement sur simple demande écrite via email à [clientservice@tobam.fr](mailto:clientservice@tobam.fr), et par tout moyen auprès de la Société de gestion. Ils sont aussi disponibles sur le site internet [www.tobam.fr](http://www.tobam.fr).